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országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Kásler Miklós emberi erőforrások minisztere részére

,,Tervezik -e az átmeneti rossz állapotokat az osztályokon mihamarabb orvosolni?,, címmel

Tisztelt Miniszter Úr!

A budai Szent János Kórháznak, felújítására 495 millió forintot különít el a kormány, az átalakítással
és felújítással pedig három másik centrumkórház mellett a János kórház is súlyponti intézmény lesz,
és képessé válik területi és agglomerációból érkező betegek ellátására is.
Jelenleg a kórházban több osztályon megalázó, tarthatatlan állapotok vannak. Például az
idegsebészeti osztályon a tisztálkodó- és illemhelyiségeken férfiak és nők közösen osztoznak, mivel
nincs lehetőség az elromlott szaniterek megszerelésére.

Szeretném megkérdezni Miniszter Urat:

1. Tervezik -e az átmeneti rossz állapotokat az osztályokon mihamarabb orvosolni?
2. Ha igen, akkor milyen módon?

Válaszát ezúton is köszönöm.

Budapest, 2018. október 31.
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Ungár Péter (LMP)


